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 PROTOKÓŁ NR 10/XI/03/2024  

z posiedzenia  

Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „UGOREK” w Krakowie, 

które odbyło się w dniu 25 marca 2024 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Rady Nadzorczej: 

1. Figiel-Różycka Marta,  

2. Job Jan, 

3. Juršik Dagmara, 
4. Korzeniowska-Kacprzak Anna,  

5. Malicki Janusz,  

6. Nowak Robert,  

7. Prędecka Beata,  
8. Sajdera-Balicki Wiktor,  

9. Skiba Maria,  

10. Szafrańska Zofia, 
11. Szymanowski Tomasz 

lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

oraz Zarząd SM „UGOREK”  

1. Górnisiewicz Marek,  

2. Andrzej Miś, 
3. Cholewa Krystyna. 

 

Zebranie rozpoczęła przewodnicząca RN P. Marta Figiel-Różycka witając zebranych zwróciła 

się do członków Rady, czy wyrażają zgodę w dniu dzisiejszym na nagrywanie posiedzenia RN 

do celów sporządzenia protokołu i weryfikacji w sprawach spornych? 

 

– „za” nagrywaniem było 4 głosy – P. Maria Skiba, P. Anna Korzeniowska–Kasprzak, P. Tomasz 

Szymanowski, P. Janusz Malicki.  

 - „przeciw” nagrywaniu było 6 głosów – P. Marta Figiel–Różycka, P. Zofia Szafrańska, P. Beata 

Prędecka, P. Dagmara Juršik, P. Jan Job, P. Robert Nowak. 

(P. Wiktor Sajdera-Balicki nie brał udział w głosowaniu ponieważ spóźnił się na posiedzenie 

rady). 

Następnie przewodnicząca RN P. Marta Figiel-Różycka odczytała wnioski Komisji GZM, która 

wnosi o dodanie do porządku obrad następujących punktów: 
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1. Wyjaśnienia Zarządu SM Ugorek w sprawie prawidłowego rozliczania opłat za zimną 

wodę (dotyczy wniosku z poprzedniego posiedzenia p. Zofii Szafrańskiej). 

2. Wyjaśnienia Zarządu SM Ugorek w sprawie stanu prawnego oraz zasad naliczania 

opłat od miejsc parkingowych przy ul. Fiołkowej (dotyczy informacji Komisji 

Rewizyjnej w tej sprawie przedstawionej na ostatnim posiedzeniu Rady Nadzorczej). 

Powyższe wnioski nie zostały przyjęte w wyniku głosowania jawnego – w sposób 

następujący: 

- „za” przyjęciem wniosku nr 1 było 5 głosów – P. Maria Skiba, P. Anna  Korzeniowska–

Kacprzak, P. Janusz Malicki, P. Wiktor Sajdera–Balicki, P. Tomasz Szymanowski.  

 - „przeciw”, było 6 osób –  P. Marta Figiel–Różycka,  P. Zofia Szafrańska, P. Dagmara Juršik, P. 

Beata Prędecka, P. Jan Job, P. Roberta Nowaka.  

„za” przyjęciem wniosku nr 2 było 5 głosów – P. Maria Skiba, P. Anna  Korzeniowska–

Kacprzak, P. Janusz Malicki, P. Wiktor Sajdera–Balicki, P. Tomasz Szymanowski.  

 - „przeciw”, było 6 osób –  P. Marta Figiel–Różycka,  P. Zofia Szafrańska, P. Dagmara Juršik, P. 

Beata Prędecka, P. Jan Job, P. Roberta Nowaka.  

Następnie przewodnicząca RN P. Marta Figiel-Różycka przedstawiła następujący porządek 

obrad. 

1. Otwarcie zebrania. 

2. Odczytanie i przyjęcia porządku obrad Rady Nadzorczej. 

3. Informacja Zarządu o przetargu nieograniczonym na opracowanie projektu i 

wykonanie wewnętrznej instalacji ciepłej wody użytkowej. 

4. Informacja Zarządu o przetargu nieograniczonym na koszenie i grabienie trawników 

wraz z wywozem masy zielonej na terenach SM „UGOREK”. 

5. Informacja Zarządu w sprawie opinii prawnej dot. Postępowania w zakresie zaległości 

czynszowych. 

6. Dyskusja w sprawie wniosku P. Mari Skiby dotycząca zagospodarowania terenu przy ul. 

Młyńskiej Bocznej 11. 

7. Termin Walnego Zgromadzenia w 2024 roku. 

8. Odczytanie i przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Nadzorczej z 26 lutego 2024 roku. 

9. Uzupełnienie składu Prezydium Rady Nadzorczej oraz Komisji. 



 

3 

 

10. Korespondencja. 

11. Sprawy różne, wnioski i podjęcie stosownych uchwał. 

 

W wyniku przeprowadzenia jawnego głosowania porządek obrad został zatwierdzony  

(uchwała nr 51/XI/03/24) 

Głosowano w sposób następujący: 

- głosowało 11 osób:  

 - „za” podjęciem uchwały oddano 6 głosów – P. Marta Figiel–Różycka, P. Beata 

Prędecka, P. Zofia Szafrańska, P. Dagmara Juršik, P. Jan Job, P. Robert Nowak. 

- „przeciw” podjęciu uchwały oddano 3 głosy – P. Maria Skiba, P. Wiktor Sajdera–Balicki,  

P. Tomasz Szymanowski, 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 2 – P. Anna  Korzeniowska–Kacprzak, P. Janusz 

Malicki. 

Ad 3 Informacja Zarządu o przetargu nieograniczonym na opracowanie projektu i wykonanie 

wewnętrznej instalacji ciepłej wody użytkowej. 

Prezes Pan Andrzej Miś poinformował, że został otwarty przetarg 19 marca br. na opracowanie 

projektu i wykonanie wewnętrznej instalacji ciepłej wody użytkowej dla budynków przy ul.  

Młyńskiej 5, 7; Sadzawki 5; Fiołkowa 9, 11,17, 19.Dokumentację wykupiło  8 firm, do przetargu 

stanęło 7 firm, w tym dwie nowe oferty. Średnia wewnętrzna cena w przeliczeniu na jedno 

mieszkanie  kształtuje się w tym roku w wysokości około od 4.300,00 zł do 4.500,00 zł. 

Również, stwierdził, że jest to przedostatni krok, jeżeli chodzi o realizację wykonania realizacji 

programu wewnętrznej instalacji ciepłej wody użytkowej. Pozostanie do zorganizowania 

jeszcze jeden przetarg w tym temacie i wyczerpujemy 100% możliwości wszystkich budynków, 

które można będzie wykonać. Nadal pozostało jeszcze pięć budynków, które czekają na 

parametry od Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „EMPEC”.  

Prezes Pan Andrzej Miś przekazał informację, że został również ogłoszony przetarg 

nieograniczony na: 

➢ Prace ogólnobudowlane oraz hydroizolacyjno-instalacyjne; 

➢ Remont balkonów budynku przy ul. Ugorek 8; 

➢ Remont balkonów przy ul. Ułanów 38A; 
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➢ Wymianę ślusarki okiennej i drzwiowej w pawilonie handlowo-usługowym w lokalu 

„Centrum Sportowe”; 

➢ Wyniesienie zaworów podpionowych z komórek lokatorskich na korytarze piwniczne.  

 

Ad 4 Informacja Zarządu o przetargu nieograniczonym na koszenie i grabienie trawników 

wraz z wywozem masy zielonej na terenach SM „UGOREK”.  

Prezes Pan Andrzej Miś poinformował, że koszenie trawy zawsze budzi i będzie budzić emocje 

wśród mieszańców. W związku zastrzeżeniami, które wpływały od mieszkańców 

postanowiliśmy po pandemii zorganizować przetarg w powyższym zakresie.  

19 marca br. zostały złożone 4 oferty i podjęliśmy decyzję o zawarcie umowy na koszenie 

trawy z jedną firmą, która złożyła najtańszą ofertę oraz wykazała należyte przygotowanie 

pod względem technicznym. 

 

Ad 5 Informacja Zarządu w sprawie opinii prawnej dot. Postępowania w zakresie zaległości 

czynszowych. 

Prezes Pan Andrzej Miś zapoznał Radę Nadzorczą z Opinią prawną P. Ewy Machaj z 4 marca 

2024 roku dot. postępowania w zakresie zaległości czynszowych.  

 

Ad 6 Dyskusja w sprawie wniosku P. Mari Skiby dotycząca zagospodarowania terenu przy 

ul. Młyńskiej Bocznej 11. 

P. Maria Skiba poinformowała, że w poprzedniej kadencji Rady sprawa została już częściowo 

omówiona w zakresie propozycji Zarządu wybudowania na tej nieruchomości budynku 

mieszkalnego z parterem lokali użytkowych do wynajęcia, co dałoby spółdzielni dodatkowe 

dochody, a jak stwierdziła P. Maria Skiba my jako Rada powinniśmy inicjować takie działania, 

żeby spółdzielnia dysponowała nowymi lokalami użytkowymi w celu pozyskiwania nowych 

środków finansowych.  

Również stwierdziła, że w związku z pandemią Rada nie była gotowa, aby dać Zarządowi 

zielone światło na realizację zadania. P. Maria Skiba zaznaczyła, że teraz jest bardzo dobry czas, 

aby pochylić się na tym tematem, gdyż ceny mieszkań poszły bardzo w górę.   

 

P. Zofia Szafrańska zaznaczyła, że nie do końca zgadza się z P. Marią Skibą ponieważ w 

przedniej kadencji Rada nie doszła do końcowego porozumienia, nie wszyscy członkowie Rady 
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opowiedzieli się za budową czegokolwiek, a tym bardziej budynku mieszkalnego, ponieważ 

były inne propozycje z innymi obiektami. Dyskusja w powyższym zakresie poprzedniej Rady po 

pandemii skończyła się tym, że na Walnym Zgromadzeniu zostanie przygotowany materiał i 

Walne Zgromadzenie podejmie decyzje w tym względzie.      

 

P. Dagmara Juršik również zwróciła uwagę, że Rada nie może podjąć takiej uchwały w tym 

zakresie ponieważ z materiałów dostępnych w zasobach Internetu dot. Walnego 

Zgromadzenia SM „UGOREK”, z dnia 9 czerwca 2016 roku  wynika, że wcześniejsze uchwały 

zostały uchylone w związku z niezgodnością z Prawem spółdzielczym i z brakiem zapisu w 

Statucie Spółdzielni dopuszczającym prowadzeniem działalności deweloperskiej. 

 

P. Prezes Marek Górnisiewicz zaznaczył, że od 2013 roku trwają rozmowy w zakresie 

zagospodarowania działki przy ul. Młyńskiej Bocznej 11. Bardzo dużo zmieniło się przez okres 

tych 15 lat, działka przynosi zyski, ponieważ są wynajmowane lokale, aby czerpać jeszcze 

większe zyski Zarząd przyjął, że jedyną formą zagospodarowania tej działki jest realizacji 

budowy budynku mieszkalnego. Przy czym lokale miałyby być sfinansowane z zysku ze 

sprzedaży mieszkań, ta koncepcja jest najbardziej brana pod uwagę, aby czerpać jeszcze 

większe zyski.  

Zarząd absolutnie nie chce na siłę budować budynku mieszkalnego, aby pozyskać zysk z 

powyższej działki. Z punktu ekonomicznego można rozważyć sprzedaż działki, dzięki co może 

okazać się bardziej korzystniejsze dla Spółdzielców niż wpuszczenie dewelopera.  

 

P. Maria Skiba zaznaczyła, że powinniśmy zainteresować się tą nieruchomością w celu 

pozyskania zysków, może od członków Rady tej kadencji będą ciekawsze propozycje w zakresie 

zagospodarowania tej działki.  

 

P. Robert Nowak zwrócił uwagę, że na ostatnim Walnym Zgromadzeniu 15 czerwca 2023 roku 

przed przyjęciem porządku obrad w planach działalności spółdzielni był wniosek w zakresie 

zagospodarowania działki przy ul. Młyńskiej Bocznej 11 na cele mieszkaniowe. Wniosek 

spotkał się z dużym sprzeciwem i nie został przyjęty do porządku obrad. Wśród mieszkańców 

jest odbiór negatywny, jeśli w tym zakresie będzie podjęta jakakolwiek decyzja powinna być 
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poparta głęboką analizą ekonomiczną. Mieszkańcy są zainteresowani budową garażu 

dwupoziomowego. 

 

P. Tomasz Szymanowski zaznaczył, że najważniejszą ideą tego wniosku, jest to, że mamy w 

użytkowaniu wieczystym działkę, z którą możemy coś zrobić.  W wyniku zagrożeń coraz mniej 

jest miejsc do zabudowania na naszym terenie, deweloperzy mogą podjąć drastyczne 

działania.  Powinniśmy rozważyć w najbliższej przyszłości, jak zagospodarować działkę przy ul. 

Młyńskiej Bocznej 11. 

 

P. Wiktor Sajdera-Balicki zwrócił uwagę, że sprzedaż działki wymaga zgody Walnego 

Zgromadzenia. W zakresie zmiany planu przestrzennego, tak jak zaznaczył P. Prezes nie 

następuje to z dnia na dzień i nie z byle jakiego powodu. Jeśli chcielibyśmy wybudować garaż 

dwupoziomowy spółdzielnia musiałaby wystąpić o zmianę Planu Przestrzennego 

Zagospodarowania, przy czym na taką decyzję czeka się kilka lat i trzeba za to zapłacić.  

  

Ad 7 Termin Walnego Zgromadzenia w 2024 roku. 

Zwrócono się zapytaniem do Zarządu, dlaczego ponownie w tym roku termin Walnego 

Zgromadzenie został zorganizowany w czwartek? Mieszkańcy są bardzo niezadowoleni, że 

zebranie organizuje się w środku tygodnia, większość członków spółdzielni pracuje i nie mogą 

uczestniczyć w zebraniu do końca, ponieważ idą w piątek do pracy. Jest prośba, aby Walne 

Zgromadzenie organizować w piątek lub w sobotę.   

 

Prezes Pan Marek Górnisiewicz poinformował, że sala jest już wynajęta na 20 czerwca br. nie 

ma już możliwości dokonania zmiany terminu zebrania, rezerwacji dokonuje się z 

wyprzedzeniem półrocznym.  

P. Wiktor Sajdera-Balicki zwrócił uwagę, iż z doświadczenia z innych Spółdzielni wynika, że 

organizowanie Walnych Zgromadzeń w piątek lub od samego rana w sobotę nie przynoszą 

poprawy podniesienia frekwencji uczestnictwa w Zgromadzeniu.  

 

Ad 8 Odczytanie i przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Nadzorczej z 26 lutego 2024 roku. 

Sekretarz Beata Prędecka odczytała Protokół nr 9 z 26 lutego br. 
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Pan Wiktor Sajdera-Balicki zadał pytanie do Prezydium, na jakiej podstawie i zasadzie są 

wstawianie do protokołu cycaty wypowiedzi, skoro posiedzenie RN nie są nagrywane, a tym 

bardziej, że cytaty są tylko niektórych wybranych członków RN jak, np. P. Zofii Szafrańskiej, P. 

Roberta Nowaka i P. Dagmary Juršik, a zupełnie są pomijane w ogóle w protokołach 

wypowiedzi pozostałych 5 członków RN, a nawet członków Zarządu. p. Prędecka stwierdziła, 

że cytaty zapisuje na podstawie zapisów wypowiedzi, które otrzymuje od niektórych członków 

np. P. Zofii Szafrańskiej. Wiktor Sajdera-Balicki stwierdził, że protokołowanie nie polega na 

podstawie zapisków z podsuniętych karteczek, tylko zwięzłych i merytorycznych, ujętych 

syntetycznie wypowiedzi członków Zarządu i RN, zgodnie z Regulaminem RN. Wiktor Sajdera-

Balicki zawnioskował o zaprotokołowanie tej jego wypowiedzi do protokołu. 

 

Protokół został przyjęty 6 głosami „za”, - P. Marta Figiel–Różycka, P. Zofia Szafrańska, P. Beata 

Prędecka, P. Dagmara Juršik, P. Jan Job, P. Robert Nowak, przy 4 głosach „przeciw”, - P. Maria 

Skiba, P. Janusz Malicki,  Wiktor Sajdera–Balicki, P. Tomasz Szymanowski, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” – P. Anna Korzeniowska–Kacprzak.   

 

Po zatwierdzeniu powyższego protokołu Pan Tomasz Szymanowski odczytał Oświadczenie w 

imieniu Komisji GZM i przekazał je Prezydium do protokołu. 

 

Ad 9 Uzupełnienie składu Prezydium Rady Nadzorczej oraz Komisji. 

Została powołana Komisja Skrutacyjna, która została przyjęta jednogłośnie w składzie: 

• Marta Figiel-Różycka; 

• Maria Skiba; 

• Janusz Malicki.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (Uchwała nr 52/XI/03/2024) 

 

Prezydium Rady Nadzorczej zgłosiło kandydaturę P. Robert Nowaka. Nie zgłoszono innych 

kandydatur.  

W wyniku przeprowadzenia tajnego głosowania Pan Robert Nowak  otrzymał 6 głosów „za”, 4 

głosy „przeciw”. (Uchwała nr 53/XI/03/2024) 

 

Następnie przewodnicząca P. Marta Figiel-Różycka zwróciła się zapytaniem do P. Wiktora 

Sajdery-Balickiego, w której Komisji chciałby pracować? 
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Pan Wiktor Sajdera-Balicki oznajmił, że obecnej nie chce pracować w komisji, że zgodnie z 

Regulaminem Rady, członek RN nie jest zobowiązany do pracy w jakiejkolwiek Komisji, bo taki 

jest stan prawny, co potwierdziła P. Zofia Szafrańska. 

 

Ad 10 Korespondencja - Zapoznanie Rady z pismami, które wpłynęły bezpośrednio do 

Prezydium Rady:   

➢ Mieszkańcy klatki nr 1 z dnia 26.02.2024 roku, zam. przy ul. Fiołkowe 3; 

➢ Mieszkańcy klatki nr 1 i 2 z dnia 26.02.2024 roku, zam. przy ul. Fiołkowe 9; 

➢ Pani …………. z dnia 28.02.2024 roku, zam. przy ul. Ugorek 4 (brak podpisu); 

➢ Pana ……………. z dnia 28.02.2024 roku, zam. przy ul. M. Dzielskiego 12 (do wiadomości 

Rady); 

➢ Pismo Pana ………….. z dnia 29.02.2024 roku, zam. przy ul. Ugorek 4. 

 

Ad 11 Sprawy różne, wnioski i podjęcie stosownych uchwał. 

Pan Robert Nowak złożył wnioski w następującym w zakresie: 

1. Wniosek o sporządzenie wyliczenia opłat związanych z przekształceniem wieczystego 

użytkowania na własność. 

2. Wniosek o  kontroli lokali użytkowych. 

W wyniku przeprowadzenia jawnego głosowania wniosek nr 1 został przyjęty.  

Głosowano  – w głosowaniu jawnym – w sposób następujący: 

głosowało 11 osób -  „za” przyjęciem wniosku oddano 9 głosów – ;  P. Marta Figiel-Różycka, 

P. Dagmara Juršik, P. Beata Prędecka, P. Zofia Szafrańska, P. Anna Korzeniowska-Kacprzak, P. 

Jan Job, P. Janusz Malicki, P. Robert Nowak, P. Tomasz Szymanowski.  

 - „przeciw” przyjęciu wniosku oddano 0 głosów;   

-  głosów „wstrzymujących się” oddano 2 –  P. Maria Skiba, P. Wiktor Sajdera-Balicki  

W wyniku przeprowadzenia jawnego głosowania wniosek nr 2 został przyjęty.  

Głosowano  – w głosowaniu jawnym – w sposób następujący: 

głosowało 11 osób -  „za” przyjęciem wniosku oddano 10 głosów – ;  P. Marta Figiel-Różycka, 

P. Dagmara Juršik, P. Beata Prędecka, P. Zofia Szafrańska, P. Maria Skiba, P. Anna 
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Korzeniowska-Kacprzak, P. Jan Job, P. Janusz Malicki, P. Robert Nowak, P. Tomasz 

Szymanowski.  

 - „przeciw” przyjęciu wniosku oddano 0 głosów;   

-  głosów „wstrzymujących się” oddano 1 –  P. Wiktor Sajdera-Balicki  

Prezydium RN złożyło wniosek w następującym w zakresie: 

1. Wnioskuje o przeprowadzenie kontroli i analizy sprawozdania finansowego SM 

„UGOREK” za 2023 rok w celu pozyskania informacji do sprawozdania Rady Nadzorczej 

na Walne Zgromadzenie członków SM „UGOREK”. Zadanie powierza się Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Ekonomiczno-Organizacyjnej.  

W wyniku przeprowadzenia jawnego głosowania wniosek został przyjęty.  

Głosowano  – w głosowaniu jawnym – w sposób następujący: 

głosowało 11 osób -  „za” przyjęciem wniosku oddano 7 głosów –  P. Marta Figiel-Różycka, P. 

Dagmara Juršik, P. Beata Prędecka, P. Zofia Szafrańska, P. Anna Korzeniowska-Kacprzak, P. 

Jan Job, P. Robert Nowak.  

 - „przeciw” przyjęciu wniosku oddano 0 głosów;   

-  głosów „wstrzymujących się” oddano 4 –  P. Maria Skiba, P. Wiktor Sajdera-Balicki, P. 

Janusz Malicki, P. Tomasz Szymanowski.  

 

Ustalono, że na dyżurze członków Rady Nadzorczej w dniu 3 czerwca 2024 roku będzie P. Maria 

Skiba i P. Wiktor Sajdera-Balicki.  

 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 
 

 

  Sekretarz RN        Przewodnicząca RN 

 

Beata Prędecka                  Mata Figiel-Różycka 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności z 25 marca 2024 r. (Aa Rady); 

2. Uchwała nr 51/XI/03/2024; 
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3. Uchwała nr 52/XI/03/2024; 

4. Uchwała nr 53/XI/03/2024; 

5. Opinia prawna P. Ewy Machaj z 4 marca 2024 roku (Aa Rady); 

6. Wnioski Przewodniczącego Komisji Ekonomiczno-Organizacyjnej P. Roberta Nowaka 

(Aa Rady); 

7. Wniosek Prezydium Rady (Aa Rady); 

8. Oświadczenie Komisji GZM. 

 



 

 U C H W A Ł A nr 51/XI/03/2024 

Rady Nadzorczej  

Spółdzielni Mieszkaniowej „Ugorek” w Krakowie  
z dnia  25 marca 2024 roku 

 

w sprawie zatwierdzenia porządku obrad posiedzenia Rady Nadzorczej Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Ugorek” w Krakowie 25 marca 2024 roku.  

 

Rada Nadzorcza SM „Ugorek” w Krakowie uchwala, co następuje: 
 

§ 1 

Rada Nadzorcza SM „Ugorek” w Krakowie zatwierdza porządek obrad posiedzenia Rady 

Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Ugorek” w Krakowie 25 marca 2024 roku. 

 

§ 2 

 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  
 

Głosowano  – w głosowaniu jawnym – w sposób następujący: 

- głosowało 11 osób - „za” przyjęciem uchwały było 6 osób; „przeciw” - 3 osoby; 

„wstrzymała się” 1 osoba. 

 

 

 

 

Sekretarz Rady Nadzorczej     Przewodniczący Rady Nadzorczej 
 

 

      Beata Prędecka       Marta Figiel - Różycka 

 



 

UCHWAŁA NR 52/XI/03/2024 

Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „UGOREK” w Krakowie  

z dnia 25 marca 2024 roku 

       w sprawie wyboru Komisji Skrutacyjnej  

       

§ 1 

Rada Nadzorcza Spółdzielni Mieszkaniowej „UGOREK” w Krakowie podjęła Uchwałę w 

sprawie wyboru Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

1. Marta Figiel-Różycka; 

2. Juršik Dagmara; 

3. Malicki Janusz. 

 

§ 2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

- za podjęciem uchwały w głosowaniu jawnym oddano 11 głosów. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 

 

        

Sekretarz Rady Nadzorczej      Przewodniczący Rady Nadzorczej  

 

        Beata Prędecka                Marta Figiel-Różycka 



 

UCHWAŁA NR 53/XI/03/2024 

Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „UGOREK” w Krakowie  
          z dnia 25 marca 2024 roku 

      w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Nadzorczej 

 

       

§ 1 

Rada Nadzorcza Spółdzielni Mieszkaniowej „UGOREK” w Krakowie podjęła Uchwałę w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Nadzorczej. 

 

§ 2 

Wiceprzewodniczącym Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „UGOREK” w Krakowie 

został Pan Robert Nowak. 

§ 3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Głosowano  – w głosowaniu tajnym– w sposób następujący: 

- głosowało 10 osób:  

- „za” podjęciem uchwały oddano 6 głosów; 

- „przeciw” podjęciu uchwały oddano 4 głosy; 

 

    

 

Sekretarz Rady Nadzorczej      Przewodniczący Rady Nadzorczej 

   

 

      Beata Prędecka              Marta Figiel-Różycka 




